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§ 38
Bergbanan - Skärholmens "eviga problem"
- skrivelse från Skärholmens stadsdelsnämnd

Beslut
Skärholmens stadsdelsnämnd beslutar följande:
- Att stadsdelsförvaltningen sänder denna hemställan till
Trafikkontoret och Trafiknämnden för att uppmärksamma
problemet.
- Att stadsdelsnämnden uppmanar Trafiknämnden att säkerställa att
arbeta med att korta väntetiderna för ersättningsbussar.
- Att stadsförvaltningen återigen skickar en hemställan till
Trafiknämnden att påskynda ombyggnationen av bergbanan i
Skärholmen.

Förslag till beslut
Ledamoten Jamila Hassan Khali (S) anmäler för Skärholmens
stadsdelsnämnd en skrivelse med följande förslag till beslut:
- Att stadsdelsförvaltningen sänder denna hemställan till
Trafikkontoret och Trafiknämnden för att uppmärksamma
problemet.
- Att stadsdelsnämnden uppmanar Trafiknämnden att säkerställa att
arbeta med att korta väntetiderna för ersättningsbussar.
- Att stadsförvaltningen återigen skickar en hemställan till
Trafiknämnden att påskynda ombyggnationen av bergbanan i
Skärholmen.

Beslutsgång
Ordförande Julia Matusenko (S) yrkar på Skärholmens
stadsdelsnämnds förslag till beslut och hör enhälligt bifall därtill.

Bilaga
Skrivelse, Skärholmens stadsdelsnämnd.
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Julia Matusenko m fl (S)
Shamsa Ali Hassan m fl (V)
Sara Grolander m fl (Mp)
Elisabeth Johnsson m fl (M)
Johan Kling m fl (C)
Conny Gabrielsson m fl (L)
Juntunen Tapani m fl (SD)

Skrivelse till Skärholmens stadsdelsnämnd
Bergbanan - Skärholmens "eviga problem"
Vi vill uppmärksamma ett återkommande problem gång på gång
belysts gällande bergbanan och dess ersättningstrafik fortfarande
inte är löst.
Ett återkommande problem med att ersättningsbussarna för
bergbanan i Skärholmen uteblir eller inte kommer i tid. Vi har under
fler tillfällen tillkännagett ett önskemål att dubbla bussar ska vara i
trafik, att väderskydd ska byggas vid hållplatserna - i och med att
Bergbanans funktion inte varit tillförlitlig och turtätheten varit
oförutsägbar. Under de senaste åren har bergbanan varit ur funktion
vid många tillfällen. Skylt har satts upp på Ekholmsvägen och folk
har stått under oskäligt lång tid och väntat på bussen. Vi har från
nämnden lagt flera i skrivelser och skickat hemställan till
trafikförvaltning och trafiknämnd gällande ämnet och framhållit
bergbanans betydelse och värde för boende och besökare till
Skärholmshöjden samt vikten av att upprätthålla möjligheten att ta
sig upp och ner från platsen för alla grupper. Vikten av att
upprätthålla platsens attraktivitet måste vara gällande.
Ersättningstrafiken måste fortfarande lösa frågor om trängsel,
köbildning och överfulla bussar som under pandemin inte är
godtagbara om riskerna för smittspridning av Covid-19 ökar igen.
När trafikkontoret har kontaktats så meddelar de att bussar är på
väg, men trots det kan det ta flera timmar innan de kommer fram.
Det är inte acceptabelt att äldre medborgare eller andra med
svårigheter att ta sig upp ska behöva vänta i flera timmar för att
kommahem.
Vid vissa tillfällen har bussarna inte dykt upp alls pga. reparation
men skylten stod kvar. Nu när nybyggnationen är på gång av en ny
bergbanan, då kommer det vara viktigt att ersättningsbussarna har
en fungerande och tillförlitlig trafik som också håller tidtabeller.
Trafikkontoret ansvarar tillsammans med Skärholmens
stadsdelsförvaltning över projektet.
Förslag till beslut:
Att stadsdelsförvaltningen sänder denna hemställan till
Trafikkontoret och Trafiknämnden för att uppmärksamma
problemet.
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Att stadsdelsnämnden uppmanar Trafiknämnden att säkerställa att
arbeta med att korta väntetiderna för ersättningsbussar.
Att stadsförvaltningen återigen skickar en hemställan till
Trafiknämnden att påskynda ombyggnationen av bergbanan i
Skärholmen.


